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Sandra – Labdien.Pievienojos Ligitas

Labdien.
Pievienojos Ligitas paustajam viedoklim, Rakstīju par Saules tiltiņu, ka viens stiprinājums
ir atdalījies, atbilde bija, ka apsekos un saremontēs, bet kārtējo reizi to šķērsojot, redzu,
nekās nav remontēts tikai aizbāzts aiz cita stiprinājuma un viss. Tāda ir tā profesionālā
attieksme uz publiskiem objektiem. Gausa kā gliemeži. Jautājums, kas apsekoja Saules
tiltiņu un kās veica un kādus remontdarbus veica un cik tas izmaksāja? Sabiedrībai ir
tiesības to zināt lūdzu publicējiet.
Ar cieņu, Sandra


